



CRITERIA FOR AFC SPECIAL ELITE YOUTH AWARDS 2019

1. YOUTH ACADEMY OF THE YEAR (BOYS AND GIRLS)

An academy with an outstanding record in developing talented players.

- As a minimum, the academy must fulfil the one-star criteria as per the AFC Elite Youth Scheme.
- The academy can be either a national or club-based centre.
- The academy should be nominated because of outstanding performance in player care, technical development, recruitment and talent production.
- Evidence will be required to support the above.

2. YOUTH COACH OF THE YEAR (MAN & WOMAN)

An active male or female coach who has produced outstanding results in youth football during the last 2 years.

- The youth coach can work at club or national team level.
- He or she should be nominated for outstanding achievements in talent development and/or youth team performance at top-level.
- Evidence will be required to support the above.



“2019 亚足联精英青少年足球奖” 评奖标准

一、年度青训学院（男足及女足）

一所在培养青少年球员方面获得杰出成就的青训学院。

- 需要至少达到亚足联精英青训框架 1 星标准。
- 可以是国家或俱乐部层面的学院。
- 在球员关怀、技术发展、人员配备、球员产出等各方面均应有杰出表现。
- 需要提供相应证明材料。

二、年度青训教练（男性或女性）

一名在过去两年中在青训方面有杰出贡献的男性或女性教练。

- 来自国家队或俱乐部层面均可。
- 在精英球员发展和/或顶级青少年球员竞技方面取得的杰出成就。
- 需要提供证明材料。